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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
29 listopada 2010 roku 

godz.1530 

 

PROTOKÓŁ NR   I  / 10 

 
 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Nędzy Józef Zagola powitał wszystkich zebranych , 
nowo wybranym radnym złożył gratulacje i stwierdził ,że pierwszą sesję Rady Gminy do czasu wyboru 
przewodniczącego prowadzi najstarszy wiekiem radny-senior , w tym gronie jest to Pan Julian 
Skwierczyński . 
 
Pan Julian Skwierczyński  otworzył pierwszą sesję nowo wybranej Rady Gminy :  
 
Otwieram pierwszą sesję nowo wybranej Rady Gminy Nędza . 
Stwierdzam ,że w sesji  uczestniczy  15  radnych , co oznacza ,że sesja jest prawomocna i może 
podejmować uchwały. 
 
Ad. 2 
Radny - elekt Julian Skwierczyński pogratulował radnym wyboru ,życząc  wszystkim owocnych obrad. 
Zwracając się  Przewodniczącego GMINNEJ KOMISJI WYBORCZEJ   w Nędzy – Józefa Zagoli 
poprosił o wręczenie nowo wybranym radnym ZAŚWIADCZEŃ O WYBORZE. 
Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Nędzy Józef Zagola  odczytał listę nowo wybranych 
radnych oraz treść zaświadczenia o wyborze, następnie kolejno wręczał zaświadczenia radnym. 
Wszyscy nowo wybrani radni otrzymali zaświadczenie o wyborze . 
 

Ad. 3 
Radny - elekt Julian Skwierczyński stwierdził, że teraz przystępujemy do ślubowania. 

 
ŚLUBOWANIE odbywa się następująco:  
Po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ŚLUBUJĘ”  . 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania : „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”  
 
Radny - elekt Julian Skwierczyński odczytał  treść ślubowania : (wszyscy obecni powstali) 
 
„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ , ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE 
OBOWIĄZKI RADNEGO SPRAWOWAĆ GODNIE , RZETELNIE I UCZCIWIE ,MAJĄC NA 
WZGLĘDZIE DOBRO MOJEJ GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW „ 
 
Radny - elekt Julian Skwierczyński wg alfabetycznej listy obecności odbiera ślubowanie od 
każdego obecnego na sesji radnego( każdy radny po wyczytaniu swojego nazwiska wstaje i 
wypowiada słowo „ślubuję” oraz mógł dodać słowa „ Tak mi dopomóż Bóg”  ) . 
 
Radny Julian Skwierczyński stwierdził ,że wszyscy obecni na sesji radni złożyli ślubowanie. 
 
Ad. 4 
 
Radny Julian Skwierczyński stwierdził ,że teraz przystępujemy do wyboru PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY GMINY 
  
1) zwrócił się  o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy : 
Radny Jan Francus zgłosił kandydaturę radnego Gerarda Przybyły  ; radny Krystian Placzek zgłosił 
kandydaturę radnej Renaty Bienia; innych zgłoszeń nie było. Kandydaci Gerard Przybyła i Renata 
Bienia wyrazili ustną zgodę na kandydowanie. 
      zamykam listę  
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2) zwrócił się  o zgłoszenie trzech radnych do Komisji Skrutacyjnej : 
Radny Jan Francus zgłosił swoją kandydaturę, radny Henryk Postawka zgłosił kandydaturę radnej 
Gizeli Marondel ,radny Jan Flut zgłosił kandydaturę  Karola Kalemby;  innych zgłoszeń nie było, 
zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) zatwierdziła skład Komisji 
Skrutacyjnej. 
 Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się ;  
 
Radny Julian Skwierczyński stwierdził ,że z treścią regulaminu głosowania w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy radni się  zapoznali , zapytał ,czy ktoś wnosi wniosek o zmianę w 
regulaminie ,nie zgłoszono żadnych wniosków.  
 
Komisja Skrutacyjna przygotowała kartki do głosowania , po tajnym głosowaniu Komisja Skrutacyjna 
policzyła głosy i sporządziła protokół ,który niezwłocznie radnym odczytała przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej radna Gizela Marondel.( Protokół stanowi załącznik do nin. Protokołu)  
Wybrano radnego Gerarda Przybyłę. 
 
 
3)  Radny Julian Skwierczyński przedstawił treść pierwszej uchwały podjętej na tej sesji:  
     
Uchwała Nr I/1/10w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Nędza  
 
Ad. 5 
 
Radny Julian Skwierczyński poprosił  Przewodniczącego Rady Gminy Nędza o zajęcie miejsca przy 
stole prezydialnym i przekazał Przewodniczącemu Rady Gminy Nędza dalsze prowadzenie sesji. 
Nowo wybrany Przewodniczący Rady Gminy Nędza Gerard Przybyła przystąpił do sprawowania 
swojej funkcji. 
 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła podziękował radnym za zaufanie , potwierdził ,że będzie do 
dyspozycji radnych , którzy dostali duży mandat zaufania ,przed radnymi 4 lata służby mieszkańcom i 
ciężkiej pracy ,główne zadanie to budowa kanalizacji sanitarnej , mam wizję ,aby ta Rada była 
kreatywna ,nastąpiły zmiany w pracy poszczególnych Komisji oraz dyskusja na sesjach odbywała się 
na pewnym poziomie. 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła stwierdził ,że teraz przystępujemy do wyboru 
WICEPRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY 
  
1) zwrócił się  o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy : 
Radny Jan Francus zgłosił kandydaturę radnego Krystiana Okręta  ; radny Krystian Placzek zgłosił 
kandydaturę radnej Renaty Bienia; innych zgłoszeń nie było. Kandydaci Krystian Okręt i Renata Bienia 
wyrazili ustną zgodę na kandydowanie. 
      zamykam listę  
     
  
2) zwrócił się  o zgłoszenie trzech radnych do Komisji Skrutacyjnej : 
ustalono, że skład Komisji Skrutacyjnej pozostaje bez zmian ; radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) zatwierdziła skład Komisji 
Skrutacyjnej. 
 Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się ;  
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła stwierdził ,że z treścią regulaminu głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy radni się  zapoznali , zapytał ,czy ktoś wnosi wniosek o zmianę w 
regulaminie ,nie zgłoszono żadnych wniosków.  
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Komisja Skrutacyjna przygotowała kartki do głosowania , po tajnym głosowaniu Komisja Skrutacyjna 
policzyła głosy i sporządziła protokół ,który niezwłocznie radnym odczytała przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej radna Gizela Marondel.( Protokół stanowi załącznik do nin. Protokołu)  
Wybrano radnego Krystiana Okręta 
 
 
3)  Przewodniczący RG Gerard Przybyła odczytał treść uchwały : 
     
Uchwała Nr I /2 /10 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nędza . 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła w tym miejscu powitał przybyłych na sesję radnych 
powiatowych : Andrzeja Chroboczka i Piotra Scholza , życzył im owocnej pracy , trzecim wybranym 
został radny Franciszek Marcol-razem można coś zrobić dla tej Gminy. 
 
 
Ad.7 
 
Wójt Gminy Anna Iskała pogratulowała radnym Gerardowi Przybyle i Krystianowi Okrętowi wyboru , 
stwierdzając ,że każdy obecny na sali jest chętny do współpracy i będzie dążyć do rozwoju Gminy 
Nędza. 
 
Wójt Gminy Anna Iskała odczytała radnym treść SPRAWOZDANIA składającego się z 4 punktów: 

I. Informacja o wysokości środków na rachunkach bankowych na dzień 29.11.2010 godz.7
30 

 
II. Informacja o zakończonych inwestycjach w okresie od 1.01.2007 do 29.11.2010 
III. Informacja o rozpoczętych zadaniach inwestycyjnych 
IV. Zobowiązania z tytułu pożyczek na dzień 29.11.2010 ….. 

 
Na wniosek radnego Juliana Skwierzyńskiego  dokument ten otrzymają radni w formie pisemnej na 
następnej sesji. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła stwierdził ,że wyczerpano porządek obrad , 
poinformował ,że w najbliższym czasie sesje mogą odbywać się częściej, nawet dwa-trzy razy w 
miesiącu ,ze względu na ważność omawianych spraw. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Przybyła zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 29 listopada 
2010 roku godz.16

30 . 

 

 

Na tym Protokół zakończono. 
 
protokołowała K. Tront 
 


